
1. Orientering om generelt :
a) Der er lavet en “formandsmappe” der indeholder alle vigtige oplysninger om hvordan

foreningen kører med koder, aftaler, bank osv
b) Rengøring - det er ved at blive formaliseret
c) Fra udvalg - Hundeudvalg. Claus og Jeanette tager på kursus i november

Medieudvalg. Vi arbejder videre med hjemmesiden
Jagtudvalg : Formænd fra Skanderborg, Stilling og Hørning har holdt
fællesmøde med Mads (Jægerrådet) omkring jagterne i kommunen.
Vi har fået et stykke jord ved siden af Sandagerkær samt andejagt ved
Hylke Strand, efter vi har mistet jagten ved Svanesø.
Skydeudvalg : Godt besøgt arrangement i Vingsted, samt ved vores
sportingbane der blev opsat hos Bent i Fruering.
Vester Mølle : Generel orientering, bla. skal badebroen laves
midlertidigt,mens der findes knap 300.000 til en ny bro. Der opfordres
til at foreningerne sparer på vand,varme og el. Der er allerede diverse
markeder i støbeskeeen, som der plejer.

2. Bank:
Økonomien ser fin ud. Udvalgene laver deres egen opgørelse, som skal kunne ses i
regnskabet, så medlemmerne kan se indtægter /udgifter. Vi arbejder videre med
ønsket om mobilepay.

3. Medieudvalg. Vi skal have set på vores GPDR, og SMS service skal snart flyttes og
udsendes via hjemmesiden. Derefter bliver denne service gratis for os. Vedr Apport, så er
det redaktøren der bestemmer hvornår det udkommer.

4. Instruktører/frivillige : Til kurser betaler foreningen befordringen efter statens takst.
Vi beslutter at genoptage fællesmøde med julefrokost i februar for alle frivillige.

5. Eventuelt
a) frysere - overvej hvad der skal i, og Niels Christian og Ole ser på om fryserne i laden

skal udskiftes til lav energi.
b) Vi laver en fællesdag med oprydning af alle vores lokaler i februar
c) Vi overvejer at skifte til kodenøgler, vi vender tilbage til emnet


